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Green bonds, social and sustainability bonds as tools for financing sustainable development

Les obligations vertes , sociales et durables comme outils de financement du développement
durable
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Abstract :
This paper aimed to show the role of green and social bonds sustainable bonds in achieving future
sustainable development agendas, as the study concluded that achieving future sustainable
development agendas faces many challenges and obstacles, the main one being the funding
problem and its gap. The study also concluded that green, social and sustainability bonds are
financing tools. It is differentiated by its employment destinations, its financial structure agrees,
and is mainly reserved for sustainable development programs to achieve its various objectives and
social, environmental and economic dimensions.
Keywords: Sustainable development; finance; green bonds; environmental; Sustainability bonds
Résumé :
Ce document visait a montrer le r6le des obligations vertes et sociales dans la réalisation des futurs
programmes de développement durable, car I'étude a conclu que la réalisation des futurs
programmes de développement durable se heurte a de nombreux défis et obstacles, le principal
étant le probléme de financement et son écart. L'étude a également conclu que les obligations
vertes, sociales et durables sont des outils de financement. Elle se différencie par ses destinations
d'emploi, sa structure financiére s'accorde, et est principalement réservée aux programmes de
développement durable pour atteindre ses différents objectifs et dimensions sociales,
environnementale et économiques.

Mots clés : Le développement durable; finance; obligations vertes ; environnemental; Obligations
durables.
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